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Fractie Morgen! 

Onderwerp Raadsvragen Morgen! openstaande vragen parkeerproblematiek 

stad Medemblik van 18 augustus jl. 

Datum waarop de vraag is gesteld 9 november 2021 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder A. van Langen 

Afdeling Openbare Ruimte 

 

Inleiding 

Op 18 augustus en 21 september j.l. heb ik verschillende vragen gesteld met betrekking tot de 

parkeerproblematiek in de stad Medemblik. Begin oktober ben ik door een ambtenaar mondeling 

geïnformeerd over het advies, dat toen op zeer korte termijn richting het college, c.q. wethouder 

van Langen zou gaan. 

Inmiddels zijn we al weer een maand verder en ontbreekt nog steeds een schriftelijke 

beantwoording van mijn vragen. 

 

1.  Waarom is er vanuit het college nog steeds geen schriftelijke beantwoording mogelijk 

en wat is daarvoor de reden? Ambtelijke capaciteit kan niet de reden zijn, want de 

beantwoording vanuit de ambtelijke organisatie is al enige weken bekend. 

antwoord  Om de verkeersproblematiek goed in beeld te krijgen hebben we een parkeeronderzoek 

laten uitvoeren; parkeerdruk per straat en tijd. Dit onderzoek heeft bijna een jaar in 

beslag genomen en is medio september opgeleverd. Onlangs bent u gebeld door een van 

onze medewerkers. Deze medewerker is inmiddels met pensioen en zijn opvolger wordt 

op dit dossier ingewerkt. 

 

Met het parkeeronderzoek hebben we een indicatie van het parkeergedrag van de 

inwoners en overige parkeerders gedurende een langere periode. Noodzakelijk om de 

parkeerproblematiek inzichtelijk te maken. 

Inmiddels hebben we een Informatienota Raad in concept gereed. Hierin worden de 

antwoorden op uw vragen gegeven. 

 

2. Op welke termijn kan er nu wél een schriftelijke beantwoording te verwachten? 

Antwoord Medio december kan uw raad de Informatienota tegemoet zien. 



 

 

3. De zeer trage, tegen alle afspraken in, afhandeling door de wethouder, c.q. college 

doet vermoeden dat de parkeerproblematiek in de binnenstad van Medemblik op dit 

moment geen prioriteit is. Klopt deze aanname? Zo niet , dan graag een goed 

onderbouwd antwoord van uw zijde. 

Antwoord Ook de parkeerproblematiek in Medemblik heeft zeker onze prioriteit. 

Zoals hiervoor verteld is het parkeeronderzoek medio september opgeleverd. Dit 

midden in de (drukke) begrotingsperiode. 

Daarnaast is er een aanzienlijke toename in het aantal vragen op het gebied van 

verkeer, door inwoners en uw raad. De huidige formatie en capaciteit is hiervoor niet 

toereikend. We beraden ons hierop en vragen om uw begrip en uw steun hiervoor. 

 

 


